
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 19 januari 2010

Opgemaakt door Griffier
Aanwezig Voorzitter: Dhr. S. Sperber

De dames M. Hamels (Sociaal Collectief), A. Naaijkens 
(VVD), J. Aerts (LRG),  en I. Visser (LRG) 
De heren A. Adriaansen (Sociaal Collectief),  F. de 
Brouwer (CDA), J. Bekema (CDA),  W. Couwenberg 
(GKAP), W. Koeleman (Pro-Actief Goirle), B. van de Louw 
(Pro-Actief Goirle), P. van Harberden (PvdA)
Wethouders: mevr. De Groot en de heer J. Smeekens. 
Ambtelijke bijstand: mevrouw Bolt (hoofd afdeling 
Ontwikkeling)

Afwezig De heer E. Schellekens (LRG), de heer Van der Put 
(PvdA)

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Er zijn door de commissie een rapport en brieven ontvangen over het rapport van de 
Rekenkamercommissie over participatie in de WMO. Afgesproken is om dit rapport in 
de commissie AZ te bespreken. U bent daar allemaal bij uitgenodigd.

Er is een brief ontvangen van de wethouder over het Centrum Jeugd en Gezin. Deze 
brief zou tot de conclusie kunnen leiden dat behandeling plaats zou moeten vinden 
als goed is voorbereid.
De heer Van Harberden geeft aan dat hij genoeg aanknopingspunten in de brief ziet 
om toch over en naar aanleiding van de brief te spreken.
Mevrouw Aerts vindt dat bespreking nu niet zinvol, omdat de stukken volgens de 
brief van de wethouder nog niet volledig zijn.
De heer Bekema is het eens met mevrouw Aerts.
De heer Adriaansen sluit zich aan bij het voorstel van de heer Van Harberden.
Mevrouw Naaijkens is van mening dat het goed is om over een volledig stuk te 
spreken.
De heer Couwenberg wil spreken als alles compleet is.
De heer Van de Louw is benieuwd naar de argumentatie van de heer Van Harberden.
De heer Van Harberden geeft aan dat naar zijn mening de wethouder niet op het 
goede spoor zit. Dat zou hij graag beargumenteren.
Een meerderheid geeft aan dat behandeling in een volgende commissie plaats kan 
vinden.
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De voorzitter vraagt of de brief van de wethouder over de evaluatie ´t Loket 
aanleiding is voor bespreking in de commissie.
Mevrouw Naaijkens wil dit liever bespreken als het compleet is.
Mevrouw Aerts is hier ook mee akkoord.
De heer Van Harberden geeft aan dat hij het dossier heeft opgevraagd.

Hiermee wordt dit agendapunt afgevoerd van de agenda.

De commissie stemt in met de agenda.  
Agendapunt 2 Jaarverslag leerplicht schooljaar 2008-2009

Mevrouw Aerts Geeft aan dat dit stuk voor haar fractie als A-stuk kan worden 
doorgeleid.

De heer Bekema Constateert een hele kleine stijging van het verzuim. Het kan 
als A-stuk worden doorgeleid.

De heer 
Adriaansen

Vindt het een helder stuk. Bij de uitvoering van de 
leerplichtfunctie adviseert Tilburg en de leerplichtambtenaar 
verstuurt de beschikking. Hij vraagt of de leerplichtambtenaar 
zelfstandig besluit, of alleen het advies volgt. 
Uit het rapport (pagina 3) blijkt dat het in het Netwerk met 
name gaat over zwaardere signalen. Klopt de conclusie dat 
men niet tot preventieve actie komt?
Helaas is er geen indeling naar achtergrond van leerlingen, 
behalve geslacht en leeftijd. Kan dat wel gemaakt worden? 
Geconstateerd wordt dat het verzuim toeneemt. De kwetsbare 
leeftijd is kennelijk 14-15 jaar. Kennelijk is er een grotere 
bereidheid bij leerlingen tegen de 18 jaar. Ligt daar een relatie 
met de leerplichtwet?
Antwoord: 
Leerplicht Tilburg heeft een eenduidig verzuimbeleid 
opgesteld.
De leerplichtambtenaar in Goirle kan zelfstandig besluiten en 
hoeft het advies van de leerplichtambtenaar in Tilburg niet op 
te volgen, maar ihkv eenduidig verzuimbeleid in de regio 
worden beslissingen meestal in overleg genomen. 
In het jeugdnetwerk 12- worden de zwaardere gevallen 
besproken omdat daar de hulpverlenende instanties bij elkaar 
komen om een zorgtraject te bespreken. Vaak komen de 
eerste signalen via school en schoolmaatschappelijk werk 
binnen. Binnen de scholen wordt door de intern begeleiders 
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(en schoolmaatschappelijk werk) voorlichting en informatie 
gegeven aan de kinderen en dit kan als een preventieve actie 
gezien worden.
Een indeling naar achtergrond kan gemaakt worden op 
geslacht, leeftijd en nationaliteit. 
De kwetsbare leeftijd voor relatief verzuim is rond de 14-15 
jaar omdat na de brugklas een keuze gemaakt moet worden 
naar richting. Sommige jongeren valt dat zwaar en verkeerde 
keuzes heeft soms spijbelen tot gevolg. Van belang is dat deze 
jongeren op school goed begeleid worden in hun keuze en in 
de voortgang van hun schoolloopbaan.
Jongeren zijn tot hun 18e  leerplichtig. Als zij op hun 18e een 
kwalificatie hebben en niet meer naar school gaan worden zij 
niet geregistreerd als schoolverlater.

Mevrouw 
Naaijkens

Vraagt of de landelijke uitrol van Een Loket al effecten heeft?
Vroeger bleven kinderen van woonwagenbewoners vaak thuis. 
Is dat nog een probleem? 
Krijgt de leerplichtambtenaar een plaats in het Centrum Jeugd 
en Gezin? De leerplicht ambtenaar heeft 2/3 formatie en 
neemt ook deel aan het netwerk jeugd hulpverlening. Wat doet 
de leerplichtambtenaar dan nog meer?
Antwoord: 
De effecten van de landelijke uitrol van Een Loket zijn al 
duidelijk zichtbaar. Er wordt door de scholen beter gemeld (de 
vraag is nu dan ook of dat de lichte stijging van 
verzuimmeldingen hierdoor veroorzaakt wordt) omdat ze nu 
centraal kunnen melden, ipv bij de afzonderlijke gemeenten. 
Eind 2009 is de landelijke uitrol pas in zijn geheel gerealiseerd. 
Wanneer een landelijke evaluatie gaat plaatsvinden is nog niet 
bekend. 
In de Gemeente Tilburg zijn er problemen geconstateerd met 
verzuim van kinderen uit Roma en Sinti gezinnen. Dit 
probleem is landelijk onder de aandacht gebracht. In de 
gemeente Goirle zijn er geen problemen met verzuim onder 
woonwagenbewoners.
Momenteel wordt een inventarisatie gemaakt welke netwerken 
er zijn en waar een leerplichtambtenaar een plaats heeft en 
ook welke netwerken een plaats binnen het CJG krijgen. Het is 
nog niet bekend of de leerplichtambtenaar een plaats krijgt in 
het CJG.
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De taken van de leerplichtambtenaar in Goirle omvatten, 
naast leerplicht; handhaving kinderopvang, 
Jeugdgemeenteraad, Vrijwilligersprijs en Buurtregie.

De heer Van de 
Louw

Merkt op dat een stijging is te zien in het verzuim. Een 
deugdelijke leerplichtadministratie is nodig voor het verslag. 
Zijn die gegevens wel goed, aangezien er op dit gebied ook 
knelpunten worden geconstateerd?
Antwoord:
De gegevens voor de leerplicht 12- wordt uit het 
leerplichtsysteem in Goirle gegenereerd en de gegevens van 
12+ tot en met 23 worden aangeleverd door de Gemeente 
Tilburg. De gegevens zijn correct. Echter de knelpunten 
betreffen het feit dat het efficiënt werken met de systemen 
belemmerd wordt doordat er niet in elkaars systemen 
'gekeken' kan worden.

Wethouder 
Smeekens

Naar zijn mening is het niet juist om in het openbare verslag 
uitspraken te doen over categorieën. Naar mening van de 
wethouder doet zich het genoemde probleem met 
woonwagenbewoners zich nu niet voor.
De jeugdhulpverlening 12- is een onderdeel in de 
voorgenomen opzet van het Centrum Jeugd en Gezin. 
De technische vragen worden bij het verslag beantwoord.

Mevrouw Bolt De leerplichtambtenaar heeft ook een rol bij bijvoorbeeld de 
Jeugdgemeenteraad

De voorzitter Constateert dat antwoorden op technische vragen bij het 
verslag volgen. Het stuk kan als A-stuk worden doorgeleid. De 
heer Van de Louw maakt een kanttekening voor de 
beantwoording van de vragen.

Agendapunt 3 Plan van aanpak voor Centrum Jeugd en Gezin

Dit onderwerp is afgevoerd van de agenda.

Agendapunt 4 De wijkfunctie van de brede school/wijkbetrokkenheid

De heer Van 
Harberden

Geeft aan dat de cijfers of de Brede School ´t Schrijverke niet 
representatief zijn. 
Gesproken wordt over het plaatsen van het frontoffice Centrum 
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Jeugd en Gezin (CJG) in de Brede School. Dat is prematuur. 
Want de raad heeft over het CJG nog geen besluit genomen.

De heer Van de 
Louw

Hij vraagt waar pagina 1 en 2 zijn. Waar komt dit stuk uit?

Mevrouw 
Naaijkens

Vraagt of er voor ´t Schrijverke en De Boschkens ook een 
subsidie in het verschiet ligt?
Het punt veiligheid komt heel weinig aan de orde. 

De heer 
Adriaansen

Vindt dat dit laat aan de orde komt. Dit had bij de opzet, zeker 
bij de Frankische Driehoek, al veel eerder aan de orde moeten 
komen.

De heer De 
Brouwer

Mist de betrokkenheid van sportverenigingen en overige 
verenigingen. Hij is heel benieuwd naar de uiteindelijke 
invulling. De scholen presenteren zich in Goirles Belang nog 
afzonderlijk. Het zou goed zijn als zij zich meer gezamenlijk 
profileren.

Mevrouw Aerts Zij onderschrijft de opmerking van de heer Van Harberden over 
het Centrum Jeugd en Gezin. 
Bij de Frankische Driehoek is een huiskamer ingericht om 
wijkbewoners bij de school te betrekken. Dat is een goed 
initiatief. In de praktijk zijn er dingen op gang gekomen, maar 
dat is uit de notitie niet op te maken. Naar haar mening is er in 
2010 niet veel te evalueren. Dus die conclusie kan beter naar 
2011 worden geschoven.

Wethouder 
Smeekens

Geeft aan dat hij ondersteuning moet ontberen. De respons op 
de enquête was zo gering dat het moeilijk is te stellen dat deze 
representatief is.

De heer Van 
Harberden

Citeert uit een brief van de directeur van ´t Schrijverke. Er zijn 
904 enquêtes uitgezet. Er zijn er 72 geretourneerd. De 
directeur constateert dat de enquête niet representatief is. 

Wethouder 
Smeekens

De opmerking van de heer Van Harberden wordt overgenomen. 
Hij geeft aan dat dit stuk over de wijkfunctie al maanden 
circuleert en daarmee op onderdelen achterhaald is. Met 
betrekking tot het CJG was er een intentie om die in de Brede 
School te huisvesten. 
Het betreffende stuk is een onderdeel van een B&W nota. 
De intentie is om in de Brede Scholen ook een wijkfunctie te 
vestigen. Het blijkt moeilijk te zijn om dit te realiseren als de 
scholen niet gevestigd zijn. Het gaat meer leven als de 
plannen concreet worden.
De ouderkamer bij de Frankische Driehoek is een initiatief. 
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Daarvoor is subsidie gekregen. Het is niet zo dat die subsidie 
ook voor de andere brede Scholen beschikbaar komt. De 
andere scholen kunnen wel profiteren van deze ervaringen.
De bedoeling is om gebouwen meer multi-functioneel te 
gebruiken. Het is niet de bedoeling om te doemdenken, in de 
praktijk moet het zich bewijzen.

De heer Van 
Harberden

Is van mening dat hier prudent mee moet worden omgegaan 
omdat er bezwaarprocedures lopen. Het past volgens hem niet 
om over doemdenken te spreken.

Wethouder 
Smeekens

Geeft aan dat de coördinator een tijd is uitgevallen. Daardoor 
is een aantal acties stilgevallen.
Er is nog niet voorzien in het betrekken van sportverenigingen. 
De aanbeveling om dit te intensiveren wordt meegenomen. 
Scholen hebben nog steeds een eigen verantwoordelijkheid om 
de leerlingen binnen te halen. Daarmee is ook verklaard dat zij 
zichzelf profileren.
De stand van zaken had hij graag gegeven. Via nieuwsbrieven 
wordt ook de raad geïnformeerd. Het moet het initiatief zijn 
van de scholen. Nu komen er ideeën. Daarbij komen er ook 
verzoeken om gemeentelijke bijdragen. Het college heeft 
daarom budgetten die over zijn uit het afgelopen jaar 
overgeheveld. 

Mevrouw Aerts Vraagt of het zinvol is om die autonome stichting een keer uit 
te nodigen om een toelichting te geven op hun activiteiten.

De voorzitter Zegt toe deze stichting uit te nodigen. Dit komt als actie 
bij de griffie te liggen. 

Mevrouw Aerts Vraagt of de verantwoording van de ISV subsidie bij de 
provincie ook aan de raad overlegd kan worden.

Wethouder 
Smeekens

Primair is verantwoording verschuldigd aan de provincie. Geeft 
aan dat in de evaluatie hierop wordt teruggekomen.

Agendapunt 5 Overzicht kerntaken onderwijs gemeente Goirle 

Mevrouw Aerts Geeft aan dat het stuk al een aantal malen ter inzage heeft 
gelegen. Het gaat uit van de begroting 2009. Zijn de bedragen 
aangepast in de begroting 2010?
Lijst Riel Goirle vindt dat we niet alleen van het minimale 
uitgegaan moet worden. Een gemeentelijke bijdrage is 
mogelijk. 
Wat voor bedrag mogen scholen op hun spaarrekening hebben 
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staan? 
Wat is de hoogte van de provinciale subsidie voor ouder- en 
wijkbetrokkenheid?

De heer De 
Brouwer

Zijn vraag is al gesteld.

De heer 
Koeleman

Vraagt zich af wat het effect is van bezuinigingen op 
schoolconciërges.  Hij wil een link leggen naar de Brede 
School. Is er dan geen behoefte aan meer conciërge taken?

De heer Van 
Harberden

Geeft aan dat de PvdA heeft gevraagd om een overzicht om te 
zien hoe hier bij bezuinigingen tegenaan gekeken kan worden. 
Het is goed om het eens uit de context van de begroting te 
halen. Het zou goed zijn om dit als bouwsteen te gebruiken 
voor een lange termijn beleid, waarop de raad besluiten kan 
nemen. 

Wethouder 
Smeekens

Geeft aan dat de reserves van scholen niet altijd vrij 
beschikbaar zijn. Hun boekhouding is gebaseerd op regels. Er 
is geen norm dat er zoveel geld is dat geen verdere bijdrage 
verstrekt kan worden. 
Materieel is er in de begroting 2010 anders dan indexeringen 
niets veranderd ten opzichte van 2009. 
Er zijn wettelijke taken op het gebied van huisvesting. Er zijn 
ook gebieden waar geen verplichte bijdragen zijn. De raad is 
wel gebonden aan het eigen beleid, daar kunnen ook rechten 
aan ontleend worden. Dit beleid is meerjarig vastgelegd.  
We ontkomen er niet aan om de komende tijd naar 
bezuinigingen te kijken, ook het onderwijsveld kan dan in beeld 
komen. Het onderwijsveld zal daar ook de eigen standpunten 
over willen uitwisselen.
Hij zegt toe dat het ISV subsidiebedrag bij het verslag 
vermeld wordt.
Recent zijn er geen bezuinigingen doorgevoerd op de 
conciërges. Bij de Brede School kan er ook een synergie zijn 
die voordelen biedt. 

De voorzitter Concludeert dat dit onderwerp afdoende is besproken.

Agendapunt 6 Evaluatie ’t Loket

Dit onderwerp is van de agenda afgehaald.

Agendapunt 7 Verslag Commissie Welzijn van van 24 november 2009 
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en nalopen lijst Toezeggingen
De voorzitter Concludeert dat het verslag is vastgesteld onder dankzegging 

aan de toenmalige commissiegriffier.
De thema-avond sport is over de verkiezingen heen getild.
Het Centrum Jeugd en Gezin volgt nu de volgende vergadering. 
De toezeggingenlijst is bijgewerkt.

Mevrouw Aerts Geeft aan dat er in Tilburg een verkorte procedure is voor het 
aanvragen van mantelzorgwoningen. Zou die procedure ook in 
Goirle toegepast kunnen worden?

Wethouder De 
Groot

Geeft aan dat het college de intentie heeft om deze procedures 
snel te laten verlopen. Zij komt terug op hoe het precies 
verloopt.

Agendapunt 8 Inlichtingen college van burgemeester en wethouders

Wethouder 
Smeekens

Geeft aan dat het college eind deze maand cijfers verwacht 
over 2009 van het SCAG. De Beleidsgestuurde 
Contractfinanciering met het SCAG is nu formeel gesloten.
Het voornemen bestond om de peuterspeelzalen per 1 januari 
allemaal onder te brengen bij een professionele instelling. Voor 
Olleke Bolleke in De Hellen moet nog tot overeenstemming 
worden gekomen. Het oude bestuur wil daar niet meer 
functioneren. De betalingen aan het personeel zijn geborgd. 
Formeel moet de overdracht naar een nieuw bestuur nog 
geregeld worden.

Wethouder De 
Groot

Deelt mee dat het een grote bron van zorg en aandacht voor 
het college is hoe met de Regiotaxi wordt omgegaan met onze 
lokale vertegenwoordiging. De lokale klankbordgroep WMO 
heeft daarom vroegtijdig de stukken gekregen. Gisterenavond 
heeft een informatieavond plaatsgevonden. 
In het programma van eisen is vervoer van de scootmobiel in 
de taxi niet meegenomen. De vraag is nu de lokale geluiden in 
het regionale programma van eisen verwoord kunnen worden.
De commissie hoort hoe het met de inbreng van de 
Klankbordgroep wordt omgegaan.

Agendapunt 9 Vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders

Mevrouw Aerts Geeft aan dat uit onderzoek bleek dat bij fraude niet alles 

8



GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag vergadering commissie 
Welzijn
Gehouden op 19 januari 2010

terugbetaald hoeft te worden. Zij vroeg zich af hoe het 
hiermee stond in Goirle. In Goirle moet alles in principe 
toegestuurd worden.
Met betrekking tot het iDOP heeft zij de vraag of er al iets 
bekend is over de subsidieverstrekking iDOP.

De voorzitter Zegt toe het antwoord bij het verslag te voegen.
Mevrouw 
Naaijkens

Vraagt waarom het rapport van de Rekenkamercommissie in 
AZ wordt besproken.

De voorzitter Antwoordt dat dit de gebruikelijke procedure is voor de 
behandeling van rapporten van de Rekenkamercommissie. De 
leden van de commissie Welzijn zijn hierbij uitgenodigd.

Agendapunt 10 Stukken ter kennisname
Hierover zijn geen vragen.

Agendapunt 11 Rondvraag
Mevrouw Aerts Bedankt de commissieleden voor de samenwerking de 

afgelopen periode.
De voorzitter Bedankt de leden voor de samenwerking. De commissie gaat 

steeds meer op hoofdlijnen vergaderen. Ook is het goed dat 
steeds meer mensen de weg van het spreekrecht weten te 
vinden. Ook de bijdragen van het ambtelijk apparaat en het 
college worden zeer op prijs gesteld. Ook de griffie wordt 
bedankt.
Hij hoopt velen weer terug te zien na de verkiezingen.

De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar 
vergadering van 30 maart 2010.

, de voorzitter

, de commissiegriffier
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Toezeggingen 19 januari 
20109

Door Wanneer Stand van Zaken

Technische vragen over 
Leerplicht bij verslag 
beantwoorden

Wethoud
er 
Smeeken
s

Bij verslag Zie het verslag.

Het bedrag dat aan 
Investeringsbudget Stedelijke 
Vernieuwing (ISV) subsidie 
dat is toegekend voor de 
Brede School Frankische 
Driehoek

Wethoud
er 
Smeeken
s

Bij verslag Voor het ISV2 project 
(vergroten wijk-ouder en 
kindbetrokkenheid 
Frankische Driehoek) is 
een totaalbedrag 
ontvangen van € 44.852 
bedoeld voor de jaren 
2008, 2009 en 2010.

Stichting Brede School 
uitnodigen om de commissie 
te informeren

Voorzitte
r

Begin nieuwe 
raadsperiode

Stand van zaken Centrum 
Jeugd en Gezin agenderen 
voor eerstvolgende 
commissie aan de hand van 
een aangepast stuk als 
beloofd in de brief van de 
wethouder

Voorzitte
r / 
wethoud
er De 
Groot

30 maart 
2010

Antwoord op vragen van 
mevrouw Aerts naar 
aanleiding van de stand van 
zaken subsidie iDOP wordt bij 
het verslag gevoegd.

Voorzitte
r

Bij verslag Is bijgevoegd.

Toezeggingen 24 
november 2009

Door Wanneer Stand van Zaken

Bespreken verordening Ireen 
Wusttrofee in commissie 

Voorzitte
r

Zo spoedig 
mogelijk

In het presidium 
besproken. Voorstel is dit 
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Welzijn  in de eerste helft 2010 in 
de commissie te 
bespreken.

Organiseren thema-avond 
Sport 

Voorzitte
r

29 maart 
2010

Opzet wordt besproken in 
AZ 21 januari. Wordt door 
de Griffie opgepakt.
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Stand van zaken subsidieaanvraag iDOP n.a.v. vraag mw. J. Aerts, Lijst 
Riel/Goirle 

Op 15 december jl. is de conceptaanvraag iDOP Riel besproken in het provinciale 
Advies Team Projecten (ATP). Het ATP heeft een positief advies afgegeven op de 
inhoud van het iDOP. Een aantal aanpassingen moet nog gedaan worden, waaronder 
het verder concretiseren van bepaalde doelstellingen en de planning. Het ATP heeft 
geen oordeel gegeven over de mate waarin de gemeente Goirle 'scoort' op het 
gebied van de reconstructie. De mate waarin  revitaliseringsdoelen gerealiseerd 
worden, zijn in belangrijke mate bepalend voor het in aanmerking komen voor 
subsidie. 

Op 12 januari jl. is bij de Provincie intern gesproken over de stand van zaken van de 
revitaliseringsdoelen. Hierin is aangegeven dat een tweetal thema's nadere 
aandacht en uitwerking behoeven. Om deze reden zal als voorwaarde voor de 
subsidieverlening gesteld worden dat de gemeente Goirle binnen nu en twee jaar 
serieuze stappen gezet moet hebben met betrekking tot het 
Landbouwontwikkelingsgebied (LOG) en de Afwaartse beweging. Met betrekking tot 
de LOG is aangegeven dat er een ontwikkelplan moet worden opgesteld en een 
raadsbesluit genomen moet worden over hoe om te gaan met het LOG. Tevens moet 
een uitvoeringsstrategie ontwikkeld worden. Om hieraan uitvoering te geven dient 
naast financiële middelen ook ambtelijke capaciteit vrij gemaakt worden. Na 
ontvangst van de beschikking zal het college een besluit moeten nemen over de 
wijze waarop met deze voorwaarden zal worden omgegaan.    

Op vrijdag 15 januari jl. heeft een gesprek plaatsgevonden met de gebiedsmakelaar 
en de streekmanager van Streekhuis Kempenland (beiden vanuit de Provincie 
werkzaam gesteld bij het Streekhuis). De gebiedsmakelaar participeert in het 
provinciale ATP. Tijdens dit gesprek is een toelichting gegeven op hetgeen besproken 
is in het ATP op 15 december jl. en het overleg op 12 januari jl. Er is formeel nog 
geen reactie van de Provincie ontvangen. De volgende stap is nu om enerzijds de 
projecten aan te passen conform het besluit van de raad d.d. 16 december jl. en 
anderzijds de projectomschrijvingen uit het iDOP aan te passen conform het advies 
van het ATP en de subsidieaanvraag in orde te maken. Planning is om in week 4 de 
aanvraag formeel in te dienen. 
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